

АНОНС НАУЧНЫХ МЕРОПРИЯТИЙ

РОО «ХИРУРГИЧЕСКОЕ ОБЩЕСТВО – РАНЫ И РАНЕВЫЕ ИНФЕКЦИИ»

НА 2025–2027 ГОДЫ

20–21

мая 2025,
Москва

Международная научно-практическая конференция «Частные вопросы лечения ран и гнойно-некротических очагов у детей и взрослых»

www.woundsurgery.ru

25–27

ноября 2025,
Москва

7-й Международный конгресс «Раны и раневые инфекции» с конференцией «Проблемы анестезии и интенсивной терапии раневых инфекций»

www.woundsurgery.ru

19–20

мая 2026,
Москва

Международная научно-практическая конференция «Частные вопросы лечения ран и гнойно-некротических очагов у детей и взрослых»

www.woundsurgery.ru

24–26

ноября 2026,
Москва

7-й Международный конгресс «Сахарный диабет, его осложнения и хирургические инфекции»

www.woundsurgery.ru

18–19

мая 2027,
Москва

Международная научно-практическая конференция «Частные вопросы лечения ран и гнойно-некротических очагов у детей и взрослых»

www.woundsurgery.ru

23–25

ноября 2027,
Москва

8-й Международный конгресс «Раны и раневые инфекции» с конференцией «Проблемы анестезии и интенсивной терапии раневых инфекций»

www.woundsurgery.ru

REGIONAL PUBLIC ORGANIZATION "SURGICAL SOCIETY – WOUNDS AND WOUND INFECTIONS" SCIENTIFIC EVENTS IN 2025 – 2027

20–21

May 2025,
Moscow

International Scientific and Practical Conference «Private issues of treatment wound and purulo-necrotic foci in children and adults»

www.woundsurgery.ru

25–27

November 2025,
Moscow

7th International Congress «Wounds and Wound Infections» with the Conference "Problems of Anesthesia and Intensive care of wound infections»

www.woundsurgery.ru

19–20

May 2026,
Moscow

International Scientific and Practical Conference «Private issues of treatment wound and purulo-necrotic foci in children and adults»

www.woundsurgery.ru

24–26

November 2026,
Moscow

8th International Congress «Diabetes Mellitus, Complications and Surgical Infections»

www.woundsurgery.ru

18–19

May 2027,
Moscow

International Scientific and Practical Conference «Private issues of treatment wound and purulo-necrotic foci in children and adults»

www.woundsurgery.ru

23–25

November 2027,
Moscow

8th International Congress «Wounds and Wound Infections» with the Conference «Problems of Anesthesia and Intensive care of wound infections»

www.woundsurgery.ru